

Paris, 31/10/2021

Devant les nombreux de messages de ses actionnaires le conseil d'administration de la Société Parisienne d'Apports de Capital a décidé de repousser la date butoire pour qu'un actionnaire notifie sa demande de BSA gratuits au 12/11/2021. Les actionnaires sont invités à notifier la société SPAC de leur actionnariat le 12/11/21 par email et communiquer leur certificat de détention de titre le 16/11/21 au plus tard. Les actionnaires peuvent contacter SPAC par email à l'adresse contact@spacparis.biz

Following numerous requests from its shareholders, the Board of Société Parisienne d'Apports de Capital (formerly FPN), ("SPAC") has decided to postpone its original deadline for shareholders to submit their request for free SPAC share purchase warrants untill 12/11/2021. Shareholders are invited to notify SPAC of their total ownership of shares by the 12/11/21 by email and the shareholders have to submit their certificate of ownership to the SPAC till 16/11/21. Each shareholder will need to contact SPAC in writing at the following address contact@spacparis.biz .